

Cookies Policy

1. What are cookies?

A "cookie" is a piece of information, like a tag, which some websites create on your PC/mobile phone which identifies your PC/mobile phone whenever you visit that website. In order to provide you with the best possible online experience, CMLink may create cookies when you visit www.cmlink.com, whether this is on your mobile or your PC. Cookies help us to arrange content to match your preferred interests, and take into account your CMLink customizations. They're also used by most major websites. You may also find that some third party sites use cookies – sites such as YouTube – when you view an embedded video, or Social Networks such as Facebook and Twitter.

2. How we use cookies?

We collect and use functional cookies for data analysis purpose to improve our software experience, the list is below:

name	provider	expiry	type
__utmb	.cmlink.com	1day	HTTP Cookie
__utmt	.cmlink.com	1day	HTTP Cookie
__utma	.cmlink.com	2years	HTTP Cookie
_gat_gtag	.cmlink.com	1day	HTTP Cookie
_gid	.cmlink.com	2days	HTTP Cookie
_fbp	.cmlink.com	2months	HTTP Cookie
__utmz	.cmlink.com	1year	HTTP Cookie
_gcl_au	.cmlink.com	1year	HTTP Cookie
__utmc	.cmlink.com	Session	HTTP Cookie
_ga	.cmlink.com	1day	HTTP Cookie
_gat	.cmlink.com	1day	HTTP Cookie
_gat_gtag	.cmlink.com	1day	HTTP Cookie
chl_id	.cmlink.com	Session	HTTP Cookie
Hm_lpvt	.cmlink.com	Session	HTTP Cookie

3. How do you manage your cookies?

You can accept or decline cookies. Most PCs automatically accept them but you can modify your browser settings to decline them if you wish. Each browser is different, so check the 'Help' menu of your browser (or your mobile phone's manual) to learn how to change your cookie preferences.

If you decline cookies, some functions of CMLink site may not be available to their full extent in this case and you may not be able to access areas you want on the website. For this reason we recommend that you accept cookies.

Find out how to manage your cookies using the most popular browsers below.

Internet Explorer:

<https://support.microsoft.com/en-us/help/17442/windows-internet-explorer-delete-manage-cookies>

Firefox:

<https://support.mozilla.org/en-US/kb/cookies-information-websites-store-on-your-computer?>

Google Chrome:

<https://support.google.com/chrome/answer/95647?hl=en>

Safari:

<https://support.apple.com/en-gb/guide/safari/sfri11471/mac>

Edge:

<https://support.microsoft.com/en-us/help/4533959/microsoft-edge-learn-about-tracking-prevention?ocid=EdgePrivacySettings-TrackingPrevention>

Cookies Policy

1. 什么是 Cookies?

Cookies 是某些网站在您的电脑或手机上创建的包含少量信息的文件，像标签一样。当您访问该网站时，它会识别您的电脑或手机。为了向您提供最佳的在线体验，CMLink 可能会在您访问 www.cmlink.com 时创建 Cookies，无论是您的手机还是电脑。Cookies 会帮助我们安排符合您偏好的内容，并记住您在 CMLink 的设定。大多数网站都会使用 Cookies 政策。您可能还会发现某些第三方网站，例如 YouTube，在您查看嵌入视频时使用 Cookies，以及一些社交网站例如 Facebook 和 Twitter。

2. 我们如何使用 Cookies?

我们将会收集使用功能性 Cookie 来进行数据分析已提升用户体验，这些 Cookies 列表如下：

名称	域名	失效时间	类型
__utmb	.cmlink.com	1 天	HTTP Cookie
__utmt	.cmlink.com	1 天	HTTP Cookie
__utma	.cmlink.com	2 年	HTTP Cookie
_gat_gtag	.cmlink.com	1 天	HTTP Cookie
_gid	.cmlink.com	2 天	HTTP Cookie
_fbp	.cmlink.com	2 月	HTTP Cookie
__utmz	.cmlink.com	1 年	HTTP Cookie
_gcl_au	.cmlink.com	1 年	HTTP Cookie
__utmc	.cmlink.com	关闭页面即失效	HTTP Cookie
_ga	.cmlink.com	1 天	HTTP Cookie
_gat	.cmlink.com	1 天	HTTP Cookie
_gat_gtag	.cmlink.com	1 天	HTTP Cookie
chl_id	.cmlink.com	关闭页面即失效	HTTP Cookie
Hm_lpvt	.cmlink.com	关闭页面即失效	HTTP Cookie

3. 您如何管理您的 Cookies?

您可以接受或不接受 Cookies，通常大部分的电脑设置为自动接受。但如果您愿意，您可以通过修改浏览器设定以拒绝 Cookies。每个浏览器都不同，因此请查看浏览器的帮助菜单（或是手机的操作手册），了解如何更改您的 Cookies 偏好。

如果您不接受 Cookies, CMLink 网站的某些功能可能无法使用，网站的部分区域您可能无法访问。因此，我们建议您接受 Cookies。

您可以浏览以下链接查询不同浏览器如何管理 Cookies:

Internet Explorer 浏览器:

<https://support.microsoft.com/zh-cn/help/17442/windows-internet-explorer-delete-manage-cookies>

火狐浏览器:

<https://support.mozilla.org/zh-CN/kb/Cookies>

谷歌浏览器:

<https://support.google.com/chrome/answer/95647?hl=zh-Hans>

Safari 浏览器:

<https://support.apple.com/zh-cn/guide/safari/sfri11471/mac>

Edge 浏览器:

<https://support.microsoft.com/zh-cn/help/4533959/microsoft-edge-learn-about-tracking-prevention?ocid=EdgePrivacySettings-TrackingPrevention>